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Z A P I S N I K  

 

15. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 11. julija 2024, ob 16. uri, v sejni dvorani Mestne občine  

Novo mesto, Glavni trg 7, Novo mesto 

 

 

15. redno sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je pričel in vodil mag. Gregor 

Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku pozdravil članice in člane 

Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ter vse prisotne na seji.  

 

Župan se je uvodoma zahvalil direktorju Javnega podjetja Komunala Novo mesto d.o.o., 

Bojanu Kekcu, za postavitev pitnika pred sejno dvorano na Rotovžu.  

 

 

Ugotovitev števila navzočih 

 

Ob 16.04 uri je župan obvestil Občinski svet, da so svojo odsotnost s seje predhodno opravičili 

svetniki: dr. Vida Čadonič Špelič, Andrej Kastrevec, dr. Janez Povh in Sara Tomšič, nekaj 

zamude na sejo pa sta napovedala svetnika Rok Mežnar in Matija Škof.  

 

V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto je župan ob 16.05 uri ugotovil, da je na seji prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 22 

članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom 

in odločanjem.  

 

Naknadno so se seje udeležili še svetniki: Vesna Vesel (ob 16.06 uri), Uroš Lubej (ob 16.13 

uri), Rok Mežnar (ob 16.50 uri) in Matija Škof (ob 16.51 uri), skupaj pa je bilo na seji prisotnih 

26 članic in članov Občinskega sveta. 

 

a) Prisotne članice in člani občinskega sveta: 
Helena Brulc, Marko Dvornik, Eva Filej Rudman, Boštjan Grobler, Bojan Kekec, Martin Kobe, 
Primož Kobe, Jasna Kos Plantan, Peter Kostrevc, Urška Kovačič, Urban Kramar, Tomaž 
Levičar, Uroš Lubej, Slavko Matko, Silvo Mesojedec, Rok Mežnar, Žiga Papež, Matjaž Pavlin, 
Renata Pavlin, Duško Smajek, Matija Škof, Vesna Vesel, Jiří Volt, Srečko Vovko, mag. Adolf 
Zupan in Maja Žunič Fabjančič. 
 

b) Opravičeno odsotni članici in člana Občinskega sveta:  

- dr. Vida Čadonič Špelič, 
- Andrej Kastrevec, 
- dr. Janez Povh in 
- Sara Tomšič. 

 
c) Prisotni župan in predstavniki občinske uprave:  
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- mag. Gregor Macedoni, župan, 
- dr. Jana Bolta Saje, direktorica Občinske uprave,  
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za razvoj in prostor,  
- Meta Retar Kramar, vodja Urada za družbene dejavnosti,  
- Tina Hadžič, vodja Oddelka za premoženjsko pravne zadeve,  
- Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje in prostor,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve,  
- Luka Rems, Oddelek za premoženjsko pravne zadeve, 
- Ivica Menger, Urad za družbene dejavnosti,  
- Saša Sršen, Kabinet župana,  
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve ter 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 

 
d) Ostali prisotni:  

- mag. Marko Vrhovšek, namestnik predsednice Nadzornega odbora Mestne občine 
Novo mesto (pri 10. točki dnevnega reda) ter 

- predstavniki medijev.  
 

Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 

občine Novo mesto.  

 

Župan je obvestil članice in člane Občinskega sveta, da so bila naknadno na spletni strani 

Mestne občine Novo mesto pred sejo objavljena še naslednja gradiva: 

- amandma župana k predlogu Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto – druga obravnava,   

- poročila delovnih teles, 
- poročilo župana ter  
- odgovori na svetniška vprašanja, pobude in pohvale. 

Pred sejo je bil na klop posredovan:     

- čistopis predloga dnevnega reda 15. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto. 

 

 

Določitev dnevnega reda 

 

I. 

Umik točk z dnevnega reda 

 

Župan in svetniki v skladu s 3. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 15. seje Občinskega 

sveta Mestne občine Novo mesto. 

 

II. 

Razširitev dnevnega reda 

 

Župan in svetniki v skladu s 4. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 15. seje Občinskega 

sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
III. 

Skrajšani postopek 
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Župan je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal skrajšani postopek za obravnavo 7. točke dnevnega reda: 
7. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 

sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek. 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana sprejel 
 

 
 

S K L E P, št. 263 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 
 

S k l e p  
o sprejemu odloka po skrajšanem postopku 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 7. točko: 

po skrajšanem postopku.  
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
IV. 

Združitev obravnave točk 
 

Župan je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal združitev obravnave naslednji točk:  
3. Predlog Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto 

– druga obravnava  
4. Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic Javnega zavoda 

Zdravstveni dom Novo mesto – druga obravnava  
dnevnega reda 15. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana ter brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 264 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo 3. in 4. točke: 

3. Predlog Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto 
– druga obravnava  

4. Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic Javnega zavoda 
Zdravstveni dom Novo mesto – druga obravnava  

dnevnega reda 15. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
(22 ZA, 0 PROTI) 

7. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek 
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V. 

Celoten dnevni red 

 

V skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je župan, 

mag. Gregor Macedoni, predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti ter pozval 

članice in člane Občinskega sveta k razpravi o predlogu dnevnega reda 15. seje Občinskega 

sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana ter brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 265 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je določil naslednji  

 
d n e v n i   r e d  

15. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev predloga zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto  
3. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto – druga 

obravnava 
4. Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic Javnega zavoda Zdravstveni dom 

Novo mesto – druga obravnava 
5. Predlog Odloka o priznanjih in nagradah Mestne občine Novo mesto – druga 

obravnava 
6. Dopolnjen osnutek odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Golišče – 

Stopiče/1 – prva obravnava   
7. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 

sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek 

8. Določitev cen programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo Mestne 
občine Novo mesto 

9. Premoženjsko – pravne zadeve 
9.1 Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
9.2 Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
9.3 Ugotovitev javne koristi na delu nepremičnin v k.o. Šentpeter, za namen 

ureditve krožišča in rekonstrukcije javne ceste JP 796173 
9.4 Predlog 5. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine 

Novo mesto za leto 2024  
10. Gradivo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto 

10.1 Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja KS 
Bršljin v letu 2023 

11. Kadrovske zadeve 
11.1 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Grm  
11.2 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stopiče  

https://www.novomesto.si/mma/10_predlog_odloka_o_spremembah_odloka_o_ustanovitvi_javnega_stanovanjskega_sklada_mestne_obcine_novo_mesto__prva_obravnava__predlog_za_skrajsani_postopek/2023092108333501/?m=
https://www.novomesto.si/mma/10_predlog_odloka_o_spremembah_odloka_o_ustanovitvi_javnega_stanovanjskega_sklada_mestne_obcine_novo_mesto__prva_obravnava__predlog_za_skrajsani_postopek/2023092108333501/?m=
https://www.novomesto.si/mma/10_predlog_odloka_o_spremembah_odloka_o_ustanovitvi_javnega_stanovanjskega_sklada_mestne_obcine_novo_mesto__prva_obravnava__predlog_za_skrajsani_postopek/2023092108333501/?m=
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11.3 Seznanitev z izstopom člana Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
iz svetniške skupine Konkretno  

12. Poročilo župana 
13. Vprašanja, pobude in pohvale članic in članov Občinskega sveta 

(23 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 2. točki 

Potrditev zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 

Predlog zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne, 

30. 5. 2024, je bil objavljen na spletni strani mestne občine.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k rapravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave na predlog predsedujočega sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 266 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 
 

p o t r d i l 
zapisnik 14. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, 

ki je bila dne, 30. 5. 2024, v predlaganem besedilu.  
(21 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 3. točki 
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto 

– druga obravnava 
 

K 4. točki 
Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic Javnega zavoda Zdravstveni dom 

Novo mesto – druga obravnava 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega reda 15. seje odločil, da 
bo združil obravnavo 3. in 4. točke dnevnega reda seje.  
 
Gradivo k 3. in 4. točki je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem 
poslovniškem roku, pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog 
Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto – druga obravnava ter 
predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic Javnega zavoda Zdravstveni dom Novo 
mesto – druga obravnava, in sicer: 

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik ter 

- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti. 
  

Skupno uvodno obrazložitev pri 3. in 4. točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni (odloka 

sta identična kot v prvi obravnavi).  
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V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 

delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni 

dom Novo mesto – druga obravnava ter predlog Odloka o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic 

Javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto – druga obravnava. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik ter 

- Jiří Volt, namestnik predsednice Odbora za družbene dejavnosti, ki je svetnike 
seznanil, da je odbor prosil tudi za odgovor glede ustanovitve centra za duševno 
zdravje.   
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana brez razprave ter z ločenim 

glasovanjem sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 267 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
o ustanovitvi Javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto  

v drugi obravnavi v predloženem besedilu.  
 (20 ZA, 1 PROTI) 

 
 
 

S K L E P, št. 268 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
o ustanovitvi Sveta ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto  

v drugi obravnavi v predloženem besedilu.  
(21 ZA, 1 PROTI) 

 
 
 
 

K 5. točki 

Predlog Odloka o priznanjih in nagradah Mestne občine Novo mesto  

– druga obravnava  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem 
roku, pred sejo pa še poročilo Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Odloka 
o priznanjih in nagradah Mestne občine Novo mesto v drugi obravnavi.  
 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni (odlok je 

identičen kot vprvi obravnavi).  
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V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednici 
Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog Odloka o priznanjih in nagradah v 
drugi obravnavi.  
 
Poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik je podala Eva Filej Rudman, predsednica 

Komisije za statut in poslovnik. 
 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k rapravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 269 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o priznanjih in nagradah Mestne občine Novo mesto 

v drugi obravnavi v predloženem besedilu.   
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 6. točki 
Dopolnjen osnutek odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Golišče – 

Stopiče/1 – prva obravnava 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem 
roku, pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali dopolnjen osnutek odloka 
o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Golišče – Stopiče/1 – prva obravnava, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 

delovni telesi.   

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali dopolnjen osnutek odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Golišče – 

Stopiče/1. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je 
pojasnil, da je odbor podal pripombe na prometne ureditve, ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
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Pri tej točki je razpravljal Bojan Kekec (v zvezi s situacijo plavalnih bazenov, ki so opredeljeni 

do 100 kubičnih metrov, je predlagal, da se omeji velikost bazenov, in sicer glede na trenutno 

situacijo vodooskrbe v mestni občini). 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na preldog župana po zaključeni razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 270 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil dopolnjen osnutek 
odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Golišče – Stopiče /1. 
 

2. 
Pripombe in predlogi občinskega sveta so sestavni del pripomb in predlogov z javne 
razgrnitve ter javne obravnave. 

(24 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 7. točki 

Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada 

Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek   

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem 

roku, pred sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog Odloka o 

spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo 

mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora davčno politiko, proračun in finance,  

- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo ter 

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 
 
V poslovniškem roku je bil na spletni strani mestne občine objavljen tudi amandma župana k 

predlogu Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne 

občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek. 

 

Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni, ki je obrazložil tudi 

amandma župana k predlogu odloka. 

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikom 

delovnih teles, ki so obravnavala predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega 

stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 

postopek. 

 

Poročila s sej delovnih teles so podali: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
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Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana brez razprave sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 271 
 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

A m a n d m a 
k predlogu Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 

sklada Mestne občine Novo mesto  
 

V predlogu Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Novo mesto se 1. člen spremeni tako, da se glasi:  
 

»1. člen 
 
Drugi odstavek 7. člena Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne 
občine Novo mesto (Uradni list RS, št. 81/22, Dolenjski uradni list, št. 22/23 in 
Dolenjski uradni list, št. 5/24) se spremeni tako, da se glasi:  
 
»(2) Namensko premoženje javnega sklada je premoženje, ki ga javni sklad uporablja 
za uresničevanje namena iz 5. člena tega odloka. Vrednost namenskega premoženja 
znaša 5.879.398,49 EUR in se vpiše v sodni register. Seznam nepremičnin, ki 
predstavljajo namensko premoženje javnega sklada, je kot Priloga 1 sestavni del 
tega odloka.«.« 
 

Priloga 1 iz 2. člena predloga Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto se spremeni tako, da se glasi:  
 
»PRILOGA 1 
 
Tabela A – posamezni deli stavbe: 
 

Zaporedna 

številka 

Opis 

ID znaki Naslov 

Neto 

površina 

v m2 

Tržna vrednost 

v EUR 

1 
Stanovanje 

1484-728-1 

Ulica Slavka Gruma 66, 

8000 Novo mesto 
54,00 

88.890,48 

2 
Stanovanje 

1456-640-2 

Jerebova ulica 16, 8000 

Novo mesto 
68,60 

107.787,06 

3 
Stanovanje 

1456-404-70 

Mestne njive 10, 8000 

Novo mesto 
53,30 

100.412,40 

4 
Stanovanje 

1455-977-18 

Vavpotičeva ulica 5, 

8000 Novo mesto 
85,00 

132.262,55 

5 
Stanovanje 

1455-977-15 

Vavpotičeva ulica 5, 

8000 Novo mesto 
87,70 

126.074,01 

6 
Stanovanje 

1455-977-14 

Vavpotičeva ulica 5, 

8000 Novo mesto 
79,60 

116.851,21 

7 
Stanovanje 

1455-989-2 

Vavpotičeva ulica 3, 

8000 Novo mesto 
102,60 

141.417,68 
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8 
Stanovanje 

1455-988-25 

Vavpotičeva ulica 1, 

8000 Novo mesto 
92,70 

141.235,87 

9 
Stanovanje 

1455-988-24 

Vavpotičeva ulica 1, 

8000 Novo mesto 
76,30 

112.982,75 

10 
Stanovanje 

1455-988-23 

Vavpotičeva ulica 1, 

8000 Novo mesto 
103,70 

142.550,17 

11 
Stanovanje 

1483-1508-1 

Smrečnikova ulica 8, 

8000 Novo mesto 
97,30 

138.314,87 

12 
Stanovanje 

1483-8-7 

Smrečnikova ulica 2, 

8000 Novo mesto 
54,40 

98.207,78 

13 
Stanovanje 

1483-8-1(*) 

Smrečnikova ulica 2, 

8000 Novo mesto 
117,00 

186.982,38 

14 
Stanovanje 

1483-471-5 

Kandijska cesta 42, 8000 

Novo mesto 
85,50 

141.900,08 

15 
Stanovanje 

1483-471-1 

Kandijska cesta 42, 8000 

Novo mesto 
85,40 

141.760,58 

16 
Stanovanje 

1483-461-1 

Kandijska cesta 46, 8000 

Novo mesto 
85,40 

141.760,58 

17 
Stanovanje 

1456-81-9 

Kočevarjeva ulica 10B, 

8000 Novo mesto 
42,70 

90.464,22 

18 
Stanovanje 

1456-81-5 

Kočevarjeva ulica 10B, 

8000 Novo mesto 
42,70 

90.464,22 

19 
Stanovanje 

1456-53-3 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
63,40 

136.623,20 

20 
Stanovanje 

1456-53-18 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
38,00 

85.082,38 

21 
Stanovanje 

1456-53-13 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
61,80 

133.124,00 

22 
Stanovanje 

1456-53-11 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
19,00 

45.607,41 

23 
Stanovanje 

1456-53-1 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
36,60 

89.065,00 

24 
Stanovanje 

1456-53-4 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
61,90 

141.724,38 

25 
Stanovanje 

1456-53-17 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
38,20 

88.164,84 

26 
Stanovanje 

1456-53-5 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
61,80 

141.523,85 

27 
Stanovanje 

1456-53-10 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
19,80 

47.437,83 

28 
Stanovanje 

1456-53-19 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
36,50 

85.512,20 

29 
Stanovanje 

1456-53-2 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
61,00 

132.135,15 

30 
Stanovanje 

1456-53-8 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
38,20 

88.164,84 

31 
Stanovanje 

1456-53-14 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
61,80 

141.523,85 

32 
Stanovanje 

1456-53-9 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
19,80 

43.971,64 

33 
Stanovanje 

1456-53-22 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
36,60 

89.065,00 
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34 
Stanovanje 

1456-53-16 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
61,90 

141.724,38 

35 
Stanovanje 

1456-53-20 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
19,80 

47.437,83 

36 
Stanovanje 

1456-53-12 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
19,80 

47.437,83 

37 
Stanovanje 

1456-53-21 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
62,20 

133.868,71 

38 
Stanovanje 

1456-53-15 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
19,80 

43.619,20 

39 
Stanovanje 

1456-53-7 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
38,00 

87.741,62 

40 
Stanovanje 

1456-53-6 

Kočevarjeva ulica 10A, 

8000 Novo mesto 
38,50 

93.604,28 

41 
Stanovanje 

1455-652-2 

Cesta brigad 9, 8000 

Novo mesto 
38,60 

65.488,58 

42 
Stanovanje 

1456-200-4 

Klemenčičeva ulica 4, 

8000 Novo mesto 
48,50 

56.707,72 

43 
Stanovanje 

1456-200-17 

Klemenčičeva ulica 4, 

8000 Novo mesto 
46,90 

55.432,28 

44 
Stanovanje 

1483-909-5 

Nad mlini 31, 8000 Novo 

mesto 
57,20 

57.885,04 

45 
Stanovanje 

1483-909-20 

Nad mlini 31, 8000 Novo 

mesto 
22,20 

33.259,37 

46 
Stanovanje 

1483-909-36 

Nad mlini 31, 8000 Novo 

mesto 
24,70 

36.055,51 

47 
Stanovanje 

1483-809-9 

Ragovska ulica 21a, 

8000 Novo mesto 
52,40 

53.147,22 

48 
Stanovanje 

1484-378-3 

Šegova ulica 12, 8000 

Novo mesto 
44,60 

66.371,57 

49 
Stanovanje 

1484-378-8 

Šegova ulica 12, 8000 

Novo mesto 
32,20 

48.858,90 

50 
Stanovanje 

1484-316-2 

Ulica Slavka Gruma 1, 

8000 Novo mesto 
48,60 

50.821,10 

51 
Stanovanje 

1484-327-10 

Ulica Slavka Gruma 14, 

8000 Novo mesto 
60,70 

51.970,39 

52 
Stanovanje 

1484-327-15 

Ulica Slavka Gruma 14, 

8000 Novo mesto 
44,90 

66.960,24 

53 
Stanovanje 

1484-365-12 

Ulica Slavka Gruma 18, 

8000 Novo mesto 
62,40 

55.670,55 

54 
Stanovanje 

1484-638-13 

Ulica Slavka Gruma 34, 

8000 Novo mesto 
65,70 

57.268,35 

55 
Stanovanje 

1484-479-8 

Ulica Slavka Gruma 54, 

8000 Novo mesto 
57,10 

56.020,94 

56 
Stanovanje 

1484-319-12 

Ulica Slavka Gruma 6, 

8000 Novo mesto 
57,50 

58.866,14 

57 
Stanovanje 

1484-726-8 

Ulica Slavka Gruma 64, 

8000 Novo mesto 
52,70 

52.979,53 

58 
Stanovanje 

1484-302-2 

Šegova ulica 6, 8000 

Novo mesto 
23,80 

36.644,17 

59 
Stanovanje 

1483-838-8 

Jakčeva ulica 10,8000 

Novo mesto 
36,50 

35.884,00 
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60 
Stanovanje 

1483-770-134 

Jakčeva ulica 22, 8000 

Novo mesto 
21,90 

21.983,00 

61 
Stanovanje 

1483-770-164 

Jakčeva ulica 22, 8000 

Novo mesto 
22,10 

26.185,00 

62 
Stanovanje 

1483-770-157 

Jakčeva ulica 22, 8000 

Novo mesto 
22,20 

22.318,00 

63 
Stanovanje 

1483-770-154 

Jakčeva ulica 22, 8000 

Novo mesto 
46,50 

48.773,00 

64 
Stanovanje 

1483-770-125 

Jakčeva ulica 22, 8000 

Novo mesto 
65,40 

53.551,00 

65 
Stanovanje 

1483-1393-9 

Jakčeva ulica 9, 8000 

Novo mesto 
29,70 

29.091,00 

66 
Stanovanje 

1483-884-2 

Nad mlini 62,8000 Novo 

mesto 
31,00 

29.742,00 

67 
Stanovanje 

1483-921-30 

Smrečnikova 22, 8000 

Novo mesto 
37,70 

50.725,00 

68 
Stanovanje 

1483-921-18 

Smrečnikova 22, 8000 

Novo mesto 
37,80 

32.998,00 

69 
Stanovanje 

1483-463-9 

Trdinova ulica 5 b, 8000 

Novo mesto 
37,20 

27.263,00 

70 Stanovanje 1484-330-20 Ulica Slavka Gruma 12 35,20 27.872,00 

  Skupaj     3.592,20 5.691.270,43 

      

 
Tabela B – zemljišča:   
 

Zaporedna 

številka 
Opis 

Parcelna številka Katastrska občina 

Površina 

v m2 

Tržna vrednost 

v EUR 

1 Zemljišče 258/37 1482 Ragovo 487,00 40.218,78 

2 Zemljišče 258/38 1482 Ragovo 400,00 33.033,90 

3 Zemljišče 258/40 1482 Ragovo 1.391,00 114.875,38 

  Skupaj     2.278,00 188.128,06 

«. 
V predlogu Sklepa o povečanju namenskega premoženja Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Novo mesto se v prvem odstavku znesek »5.872.958,69 EUR« 
nadomesti z zneskom »5.879.398,49 EUR«. 

(23 ZA, 0 PROTI)  
 

II. 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  O d l o k a 
o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 

Novo mesto v prvi obravnavi z upoštevanjem sprejetega amandmaja iz I. točke.  
(23 ZA, 0 PROTI) 

 
2. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme Sklep o povečanju namenskega 
premoženja Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto. 

 
III.  
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1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 

Novo mesto v drugi obravnavi z upoštevanjem sprejetega amandmaja iz I. točke.  
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme Sklep o povečanju namenskega 
premoženja Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto. 

(23 ZA, 0 PROTI) 
 
 

 
 

K 8. točki  
Določitev cen programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo 

Mestne občine Novo mesto 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v devetdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o določitvi cen 
programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo Mestne občine Novo mesto, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  

- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti.   
 
Pred sejo Občinskega sveta je svetniška skupina Solidarnost posredovala predlog dodatnega 
sklepa k predlogu sklepa za določitev cen programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s 
koncesijo Mestne občine Novo mesto, s katerim je župan pisno seznanil člane Občinskega 
sveta.  
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podala Meta Retar Kramar, vodja Urada za družbene 

dejavnosti.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 
delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o določitvi cen programov in rezervacij v javnih 
vrtcih in vrtcih s koncesijo Mestne občine Novo mesto. 
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 

- Jiří Volt, namestnik predsednice Odbora za družbene dejavnosti.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
Pri tej točki so razpravljali: Uroš Lubej (predstavil stališče svetniške skupine Solidarnost in 
predlog svetniške skupine Solidarnost, da občinska uprava preuči zakonske možnosti in 
prakse drugih občin na področju financiranje predšolske vzgoje ter da do naslednje seje 
občinska uprava  pripravi nov predlog o določitvi cen vrtcev, s katerim bo tudi Mestna občina 
Novo mesto uvedla draginjsko subvencijo ter s tem omilila finančni vpliv dviga cen na starše; v 
svetniški Skupini solidarnost nasprotujejo dvigu cen vrtcev v tistem delu, ki definira končno 
ceno za starše; v letu in pol je to že treji dvig cen vrtcev, ki močno obremenjujejo družine z 
najmanjšimi otroci v mestni občini; skupna podražitev cen v prvi polovici tega mandata znaša 
24,7 %, kar za družino z dvema otrokoma na mesečni ravni pomeni 40 oziroma 50 eurov v 5. 
oziroma 6. dohodkovnem razredu; ne nasprotujejo zahtevi vrtcev za kritje upravičenih stroškov 
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in zaupajo metodologiji izračuna novih cen, menijo pa, da je breme plačevanja predšolske 
vzgoje previsoko oziroma nesorazmerno in za marsikoga na meji vzdržnega; predstavil je 
primerjavo z ureditvami drugih občin ter da analiza pokaže, da se MO NM z dodatnim 
povišanjem postavlja v drugo polovico lestvice glede cen za starše; s predlaganim dvigom cen 
se ne dviguje kakovost življenja občank in občanov), Boštjan Grobler (stroški vrtca so se za 
družine z več otroci z leti izboljšali; svetniki so v zadnjih mandatih izvedli izredne ukrepe za 
mlade družine, s katerimi bodo dosegli bistveno večje prihranke na družino in gre za večjo 
podporo tudi za naslednje generacije; gre za pametno nalaganje v razvoj otrok), Jiří Volt 
(predlog bo s težkim srcem podprl; podpira, da se strokovni kader v vrtcih plača), Žiga Papež 
(kot predstavnik mladih v občinskem svetu ugotavlja, da je življenje mladih družin mnogo 
dražje kot včasih; podpira predlog svetnika Uroša Lubeja, da se naredi celotno analizo vseh 
skupnih stroškov mladih družin, ki vplivajo na kakovost življenja, na podlagi katere se bodo 
svetniki tudi lažje odločali o ukrepih ter pri sprejemanju proračuna).  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Z repliko je sodeloval Uroš Lubej (poudaril je, da je MO NM upoštevaje končne cene na 
položnicah z upoštevanimi popusti na spodnji polovici lestvice, kar se tiče ugodnosti za starše).  
 

Po zaključeni razpravi je župan v skladu s poslovniškimi določili prešel h glasovanju o predlogu 

svetniške skupine Solidarnost za sprejem dodatnega sklepa k predlogu Sklepa o določitvi cen 

programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo Mestne občine Novo mesto.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto ni sprejel 

 

predloga 

svetniške skupine Solidarnost za sprejem dodatnega sklepa k predlogu 

Sklepa o določitvi cen programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo 

Mestne občine Novo mesto: 

"Občinska uprava naj do naslednje seje občinskega sveta preuči zakonske možnosti in prakse 

drugih občin na področju financiranje predšolske vzgoje. Do naslednje seje naj občinska 

uprava  pripravi nov predlog o določitvi cen vrtcev, s katerim bo tudi Mestna občina Novo mesto 

uvedla draginjsko subvencijo ter s tem omilila finančni vpliv dviga cen na starše."  

(11 ZA, 12 PROTI) 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana po zaključeni razpravi sprejel 

 

 

 
S K L E P, št. 272 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 

 
Sklep 

o določitvi cen programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo 
Mestne občine Novo mesto. 

(17 ZA, 5 PROTI) 
 
 
 
 

K 9. točki 
Premoženjsko – pravne zadeve  
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K 9.1 točki 
Predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v devetdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je obravnaval 
predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam 
v lasti Mestne občine Novo mesto.  
 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je gradivo podrobno obravnavalo pristojno 

delovno telo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsedniku Odbora za okolje, prostor, 
komunalo in promet, ki je obravnaval predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega 
dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto.  
 

Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet je podal Tomaž Levičar, 

predsednik odbora.  

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana brez razprave sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 273 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

S k l e p 
o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam: 
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 1626/2,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 1625/2,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 643/4,  
- katastrska občina 1492 Stranska vas parcela 1084/53,  
- katastrska občina 1484 Šmihel pri Novem mestu parcela 6/46,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 1110/6,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 301/2,  
- katastrska občina 1491 Lakovnice parcela 411/4,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 640/2,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 637/8,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 637/14,  
- katastrska občina 1486 Stopiče parcela 1126/3. 

(26 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 9.2 točki 
Predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  
 



16 

 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v devetdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je obravnaval 
predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto.  
 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je gradivo podrobno obravnavalo pristojno 

delovno telo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsedniku Odbora za okolje, prostor, 
komunalo in promet, ki je obravnaval predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega 
dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto.  
 

Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet je podal Tomaž Levičar, 

predsednik odbora.  

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana brez razprave sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 274 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o ugotovitvi, da je Mestna 
občina Novo mesto lastnica nepremičnin:  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 2654,  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas parcela 2465/14.  
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o prenehanju statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah:  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 2654,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 3766/5,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 3778/15,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 3778/16,  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas parcela 2465/14. 

(24 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 9.3 točki 
Ugotovitev javne koristi na delu nepremičnine v k.o. Šentpeter, za namen ureditve 

krožišča in rekonstrukcije javne ceste JP 796173  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v devetdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je obravnaval 
predlog sklepa o o ugotovitvi javne koristi na delu nepremičnine v k.o. Šentpeter, za namen 
ureditve krožišča in rekonstrukcije javne ceste JP 796173. 
 



17 

 
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je gradivo podrobno obravnavalo pristojno 

delovno telo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsedniku Odbora za okolje, prostor, 
komunalo in promet, ki je obravnaval predlog sklepa o ugotovitvi javne koristi na delu 
nepremičnine v k.o. Šentpeter, za namen ureditve krožišča in rekonstrukcije javne ceste JP 
796173. 
 

Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet je podal Tomaž Levičar, 

predsednik odbora.  

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
Pri tej točki sta razpravljala Silvo Mesojedec (zaradi lastnih izkušenj bo glasoval proti predlogu 
sklepa) in Urban Kramar (pojasnil situacijo na terenu).  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana po zaključeni razpravo sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 275 
 

1. 
Ugotovi se javna korist za razlastitev dela nepremičnin: 
- parc. št. 42/1 k.o. 1460 Šentpeter, v izmeri 1 m2 ,  
- parc. št. 1239 k.o. 1460 Šentpeter, v izmeri 26 m2 ,  
- parc. št. 1240 k.o. 1460 Šentpeter, v izmeri 30 m2 ,  
- parc. št. 4/6 k.o. 1460 Šentpeter, v izmeri 6 m2 ,  
- parc. št. 11/2 k.o. 1460 Šentpeter, v izmeri 7 m2 ,  
- parc. št. 54/4 k.o. 1460 Šentpeter, v izmeri 20 m2 , 
- parc. št. 176/2 k.o. 1460 Šentpeter, v izmeri 2 m2 ,  
- parc. št. *24/1 k.o. 1460 Šentpeter, v izmeri 5 m2 ,  
vse za namen nujno potrebne ureditve krožišča in rekonstrukcije kategorizirane javne 
ceste JP 796173 - Šentpeter - mimo pokopališča z ureditvijo površin za pešce in 
kolesarje z javno razsvetljavo ter ureditvijo odvodnjavanja meteornih voda, kar vse se 
ureja v javno korist, po projektni dokumentaciji PZI, št. 59/2022, oktober 2022, 
projektanta PARTER, tehnično projektiranje Petra Krištof s.p. iz Maribora. 
 

2. 
Grafični prikaz ureditve krožišča in rekonstrukcije kategorizirane javne ceste JP 796173, 
določen z zakonsko zahtevano natančnostjo v katastru nepremičnin, je sestavni del 
tega sklepa, in sicer sta prilogi načrta iz projektne dokumentacije – Gradbena situacija 
in Ureditvena situacija z zakoličbo.  

(22 ZA, 1 PROTI)  
 
 
 
 

K 9.4 točki 
Predlog 5. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo 

mesto za leto 2024 
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Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v devetdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili delovnih teles, ki sta obravnavali  predlog 5. dopolnitve Načrta ravnanja 
s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2024, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet.  
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 

delovni telesi Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali predlog 5. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine 
Novo mesto za leto 2024, in sicer sta poročili s sej delovnih teles podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet.   
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana brez razprave sprejel  

 

 
 

S K L E P, št. 276 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

5. dopolnitev 
Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2024, in 
sicer 5. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine 

Novo mesto za leto 2024. 
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 10. točki 
Gradivo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto  

 
K 10.1 točki 

Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja KS Bršljin 
v letu 2023 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v devetdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finanance, ki je obravnaval  
poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto o opravljenem nadzornem pregledu 
pravilnosti poslovanja KS Bršljin v letu 2023. 
 
Pred sejo Občinskega sveta je svetniška Skupina Solidarnost posredovala predlog dodatnega 
sklepa, in sicer, da Občinska uprava Mestne občine Novo mesto pozove svete krajevnih 
skupnostih naj pri sestavi in objavi vabil in zapisnikov sej sveta krajevnih skupnosti dosledno 
upoštevajo Odlok o nalogah in financiranju krajevnih skupnosti v Mestni občini Novo mesto 
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(DUL št. 12/17), ki določa, da je potrebno javno objaviti tako vabila kot zapisnike sej svetov 
krajevnih skupnosti.  
  
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je gradivo podrobno obravnaval Odbor 

za davčno politiko, proračun in finance.   

 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednici Odbora za davčno politiko, 
proračun in finance, Vesni Vesel, ki je obravnaval Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu 
pravilnosti poslovanja KS Bršljin v letu 2023. 
 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki je razpravljal Uroš Lubej (umaknil predlog dodatnega sklepa svetniške skupine 
Solidarnost in se strinjal, da se predlog dodatnega sklepa preoblikuje v svetniško pobudo).  
 
Na vprašanja in predloge iz razprave je odgovarjal namestnik predsednice Nadzornega odbora 
Mestne občine Novo mesto, mag. Marko Vrhovšek.  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 
 

S K L E P, št. 277 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se seznani s 
 

Poročilom 
o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja Krajevne skupnosti Bršljin 

v letu 2023. 
 
 
 
 

K 11. točki 
Kadrovske zadeve 

 
K 11.1 točki 

Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Grm 

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Po uvodni obrazložitvi je župan v skladu s poslovniškimi določili pozval k razpravi članice in 

člane Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
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S K L E P, št. 278 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

i m e n u j e 
 

Luko Blažiča, 
Simono Volf in  

Silvestra Vrhovnika 
 

za predstavnike ustanovitelja 
v svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Grm 

za mandatno obdobje štirih let. 
(24 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 11.2 točki 
Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stopiče 
 
Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Po uvodni obrazložitvi je župan v skladu s poslovniškimi določili pozval k razpravi članice in 

člane Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 279 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

i m e n u j e 
 

Francija Bačarja, 
Janeza Murna in  

Tomaža Slaka 
 

za predstavnike ustanovitelja 
v svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stopiče 

za mandatno obdobje štirih let. 
(23 ZA, 0 PROTI) 
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K 11.3 točki 

Seznanitev z izstopom člana Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto iz 

svetniške skupine Konkretno 

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Po uvodni obrazložitvi je župan v skladu s poslovniškimi določili pozval k razpravi članice in 

člane Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 280 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je 
 

s e z n a n i l , 
da je član Občinskega sveta, Silvo Mesojedec, z dnem 30. 6. 2024 izstopil iz svetniške 
skupine Konkretno in bo od 1. 7. 2024 v Občinskem svetu Mestne občine Novo mesto 

v mandatu 2022 – 2026 deloval kot samostojni svetnik. 
(23 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 12. točki 

                                                          Poročilo župana 

 

Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto 

pred sejo.  

 

Ustno poročilo pri tej točki je na seji podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 

seznanil 

s poročilom župana o realizaciji sklepov občinskega sveta in aktivnostih  

Mestne občine Novo mesto. 

 

 

 

 

K 13. točki 

Vprašanja, pobude in pohvale članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 

I.  
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Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednja vprašanja, pobude in pohvale 

članic in članov Občinskega sveta, podane na 14. seji Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto: 

 

Vprašanja, pobude in pohvale: 

 

902-0012/2024-232 Uporaba pitne vode in steklenih kozarcev namesto plastenk 
902-0012/2024-233 Pobuda za ureditev cest in pločnikov 
902-0012/2024-234 Participativni proračun napram projektom krajevnih skupnosti 
902-0012/2024-235 Povabilo na Teden kultur  
902-0012/2024-236 Služnost in komunikacija občine z lastniki zemljišč  
902-0012/2024-237 Uporaba zemeljskega plina 
902-0012/2024-238 Vodovod Gorenje Kronovo 
902-0012/2024-239 Jaški za meteorno vodo v Grčevju 
902-0012/2024-240 Ozvočenje festivala Cvičkarija 
902-0012/2024-241 Koši za smeti s pokrovi  
902-0012/2024-242 Ograditev ekoloških otokov  
902-0012/2024-243 Gozdno igrišče  
902-0012/2024-244 Neurejene Šance 
902-0012/2024-245 Dotrajana cesta Na tratah 
902-0012/2024-246 Ureditev stopnišča pri parkirišču NLB Kandija 
902-0012/2024-247 Povabilo na mednarodno kolesarsko dirko v Gabrju 
902-0012/2024-248 Poravnava s koordinatorjem Zavoda Novo mesto   
902-0012/2024-249 Priprava Strateškega načrta dostopnosti Mestne občine Novo mesto 
902-0012/2024-250 
 

Pobuda in vprašanje glede realizacije nekaterih, v preteklosti podanih 
pobud, ki kljub podanim odgovorom niso bile realizirane 

 

II. 

 

Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 15. seji Občinskega sveta, ki 

je bila dne, 11. 7. 2024, podali naslednja vprašanja, pobude in pohvale:  

 

1. 

Renata Pavlin 
902-0020/2024-251 
(ustna pobuda) 

Avtobusno postajališče v Mačkovcu 
Na izhodu iz krožišča (pletenka) v Mačkovcu, v smeri proti Otočcu, 
se nahaja avtobusno postajališče, ki je zelo obljudeno oziroma se 
na njem zvrsti veliko potnikov, največ šolarjev.  
Pobuda, da se na tem avtobusnem postajališču postavita 
nadstrešek in klop za sedenje. 
 

3. 

Renata Pavlin 
902-0020/2024-252 
(ustna pobuda) 

Popravilo pešpoti na Trški gori 
Na vstopni točki na Trško goro je vzporedno z obstoječo cesto 
urejena tudi popeskana pešpot, ki pa jo je dež spral in precej uničil, 
tako da je nastalo veliko lukenj. 
Pobuda, da se pešpot obnovi oz. popravi. 
 
Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

4. 

Renata Pavlin 
902-0020/2024-253 
(ustna pohvala) 

Pohvala županu ob prejemu priznanja za naj župana 
Jugovzhodne in osrednje Evrope in prevzemu predsedovanja 
SOS 
Pohvala ter čestitke županu ob prejemu priznanja za naj župana 
Jugovzhodne in osrednje Evrope, ki jo je prejel v Sarajevu, ravno 
tako tudi čestitke ob prevzemu predsedovanja Skupnosti občin 
Slovenije. 
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5. 

Matjaž Pavlin 
902-0020/2024-254 
(ustna pobuda) 

Nezadovoljstvo z odgovorom, št. 902-0012/2024-239 Jaški za 

meteorno vodo v Grčevju 

Pripomba na odgovor glede svetniškega vprašanja, ki ga je 

izpostavil na prejšnji seji. Z odgovorom ni zadovoljen. Gre za 

odvodnjavanje na lokalni cesti Otočec - Grčevje, kjer so vsi jaški 

neprehodni. Odgovor je bil, da sta kontrola nad delovanjem jaškov 

in hitra odprava nepravilnosti ključni prioriteti zlasti v času vse 

pogostejših neurij. To se žal ne izvaja in bi prosil za resen pregled 

stanja. Izpostavil je tudi problematiko glede rešetke na isti cesti, pri 

kapelici pri Barbari. Grčevje je ena prekrasna vinska gorica, ki jo 

uporabljajo tudi kolesarji in ti kolesarji se zelo hitro spustijo v dolino 

in če priletijo na omenjeno rešetko, je lahko to smrtno nevarno. Prav 

tako ni dobro za avtomobile kot tudi za stanovalce, ki občasno 

prespijo v zidanici. Rešetka pa je tudi zelo glasna, ko jo povozi avto. 

Poleg te rešetke je problematična tudi rešetka pri lesenem mostu v 

Dolenji vasi. Pobuda, da se to čimprej sanira.  

 

6. 

Matjaž Pavlin 
902-0020/2024-255 
(ustna pobuda) 

Pogostejša košnja trave 

Izpostavil je problematiko trave v krožiščih in priključkih. Premalo je, 

če se kosi samo dvakrat letno. Trava zdaj v teh razmerah zelo hitro 

raste in to precej vpliva na varnost, zato bi dal pobudo, da se stanje 

spremlja in travo redno kosi.  

 

7. 

Matjaž Pavlin 
902-0020/2024-256 
(ustna pobuda) 

Cesta H1 od Šempetra proti Šmarješkim toplicam 

Pred časom je bila dana obljuba, da se bo bivšo H1 cesto od 

Šempetra proti Šmarješkim toplicam preplastilo, uredilo. Ta cesta je 

zdaj res slaba. Pred dnevi je slišal po radiju, da se bo novi del te 

avtoceste preplastil na novo. Še vedno pa ni saniran stari del ceste, 

ki je bil uničen tudi na račun te ceste. Pobuda, da občinska uprava 

bolj pritiska na državo in izvaja več naporov, da se to cesto uredi. 

 

8. 

Matjaž Pavlin 
902-0020/2024-257 
(ustna pobuda) 

Romska problematika 

Romska problematika na Prapreški poti pri Otočcu čedalje bolj 

eskalira in težave so res številne. Težave so pri trgovini Perko, 

težave so pri otrocih, šolarjih, ki čakajo tam v podvozu. Otroke 

nadlegujejo. V turističnem delu Otočca, ob reki Krki, Romi kampirajo, 

pečejo in se zabavajo. Povečalo se je število vlomov, zdaj tudi na t.i. 

šoferski restavraciji. 

V zvezi z odpadki na Prapreški poti ga zanima, kakšno strategijo ima 

občina, ker bo potrebno nekaj ukreniti. Ne more se čakati samo na 

državo, ker očitno države to ne zanima, kljub temu, da so dali jasno 

obljubo, da bodo sami pripravili strategijo o tem, kako zadeve rešiti. 

Tukaj gre dejansko res za lokalne težave, ker so vse bolj nasilni, vse 

bolj nevarni in nekako je treba na tem področju resno ukrepati.  

 

9. 

Jiří Volt 
902-0020/2024-258 
(ustna pohvala) 

Pohvala nogometnemu kluba Krka za delo z mladimi 

Pohvala nogometnemu kluba Krka za delo z mladimi. Vsi, ki ste 

spremljali uspehe naših nogometašev, ste videli, da je bil Vanja 

Drkušić izpostavljen kot dober nogometaš in njegovi prvi koraki so 

bili v nogometnem klubu Krka. Vse čestitke in pohvale. Prosim, da 

občinska uprava prenese pohvalo vodstvu kluba.  
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10. 

Jiří Volt 
902-0020/2024-259 
(ustna pobuda) 

Oskrbovana stanovanja na Šegovi ulici 

Na Šegovi ulici se bodo gradila oskrbovana stanovanja in pod njimi 

bo tudi parkirna hiša. Vprašanje, kaj bo z ostalimi parkirni prostori, 

ker se zdi, da se bodo oskrbovana stanovanja gradila na dveh 

parkiriščih. Med tistimi bloki je veliko avtomobilov. Težave so tudi na 

Ulici Slavka Gruma, kjer je vedno več avtomobilov, zato pobuda 

občinski upravi, da se začne razmišljati o gradnji parkirne hiše, ki bo 

seveda verjetno plačljiva, bodo pa stanovalci imeli možnosti kupiti 

parkirni prostor. 

 

11. 

Jiří Volt 
902-0020/2024-260 
(ustna pobuda) 

Urejenost mesta 

Stanje ni dobro. Leseni most na Loki je v slabem stanju in ni 

vzdrževan. Deske so zvite in strohnjene. Otroke se mora opozarjati, 

ker se bo drugače zgodila nesreča. Odgovor Občinske uprave je že 

nekaj let isti, in sicer, da se bo zadevo rešilo celovito. Žal te rešitve 

ni. Kdor je spremljal kolesarsko dirko po Sloveniji, je videl lepe 

posnetke. Ampak na enem izmed posnetkov, ko je kamera pokazala 

kolesarje, ki so pripeljali v krožišče, se je videla trava med pločnikom 

in cesto. V zvezi s tem je že podal svetniško pobudo in mu je 

uslužbenec občinske uprave odgovoril le glede košnje večje 

vegetacije ob pločnikih. Potrebno je preprečiti, da tam trava sploh ne 

bo rasla, ne pa da se jo kosi.  

Pitnik za vodo na Loki je preveč kompliciran in se težko odžejaš. 

Turistične oznake v mestnem jedru je povozil čas, zato predlog, da 

občinska uprava s turističnim društvom ugotovi, koliko je turističnih 

tabel po mestu ter predlog, da se te table prenovijo in posodobijo, 

tako da bodo bolj odražale podobo našega mesta. 

 

Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 

mesto, mag. Gregor Macedoni. 

 

12. 

Vesna Vesel 
902-0020/2024-261 
(ustna pobuda) 

Romska problematika 

Romska problematika oziroma vedenje Romov v naši občini in tudi 

v sosednjih občinah je res problematično. Na parkirišču pri bolnišnici 

Romi prosijo za denar. Ve se, da je mestno redarstvo tam prisotno, 

ker pišejo tudi kazni za napačno parkiranje, mogoče pa bi lahko 

pazili tudi na nadlegovanje in poklicali policiste. 

 

13. 

Vesna Vesel 
902-0020/2024-262 
(ustna pobuda) 

Poimenovanje Novega mesta (Novo Mesto) 

Mestna občina Novo mesto ima tudi Odbor za mednarodno 

sodelovanje, ki bi morda lahko preveril in opozorili ali pa vsaj vprašal 

v zvezi s tem, da se ob avtocesti Zagreb - Rijeka nahaja oznaka z 

napisom Novo Mesto, torej mesto z veliko začetnico. 

 
Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

14.  

Urška Kovačič 
902-0020/2024-263 
(ustna pobuda) 

Preplastitev ovinka na Smrečnikovi ulici 

Pobuda se navezuje na pobudo Andreja Kastrevca glede 

preplastitve ovinka na Smrečnikovi ulici, glede katerega ga je klicalo 

že kar nekaj občanov. Pri vrtnariji oz. višje na ovinku so pogoji za 

upravljanje vozila zelo slabi. Tudi sama ima to izkušnjo. Asfalt je 

sicer narezan, vendar je struktura asfalta taka, da te hitro odnese iz 
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ovinka, ne glede na to, če voziš 30 km/h, kolikor je omejitev. Če pa 

je vreme slabo oz. dežuje, je pa sploh nevarno. Pobuda, da se ta 

ovinek preplasti z boljšim asfaltom oziroma, da se najde neka 

rešitev, ker je tam bilo že veliko nesreč. 

 

15. 

Maja Žunič 
Fabjančič 
902-0020/2024-264 
(ustna pobuda) 

Igrišče pri Gradu Grm 
Občina ob gradu Grm ureja novo otroško igrišče, kar je zelo 
pohvalno. Območje gradu Grm je in se krepi kot ena izmed ključnih 
mestnih zelenih površin, ki privablja obiskovalce z Grma in 
obdajajočih mestnih območij, še večji obisk pa spodbudijo občasne 
kulturne in podobne prireditve v gradu. Grmski grad je skupaj s 
svojim parkovnim območjem tudi eden najpomembnejših 
novomeških kulturnih spomenikov. Območje gradu Grm skupaj z 
območjem Evangelijske cerkve oz. kapele Božjega groba prostorsko 
ureja veljavni prostorski akt OPPN grad Grm. V aktu je določena tudi 
ureditev dveh otroških igrišč, enega pri vodohramu na vrhu Grma in 
drugega na skrajnem zahodnem robu parkovnega območja gradu 
Grm, kjer naj bi v kratkem igrišče tudi uredili. V zvezi z otroškim 
igriščem občini predlagam, da bi to ne bilo le še eno izmed 
novomeških igrišč, pač pa naj bo glede na atraktivnost in občutljivost 
lokacije, njen zgodovinski in kulturni pomen, ambientalne kvalitete 
ipd. igrišče z dovolj igralnimi mesti, z raznolikimi igralnimi mesti, 
igrišče, ki spodbuja ustvarjalnost, domišljijo, omogoča različne 
načine gibanja, predvsem pa igrišče s premišljenim, pestrim in 
bogatejšim izborom igral, prednostno denimo tematsko igrišče 
(morebitne teme: zvok, voda, vozila, srednji vek oz. gradovi ipd.), s 
senzoričnimi elementi in duhovitejšo krajinsko ureditvijo, uporabi naj 
se naravne materiale, prednostno les.  
Predlagam še, da se na igrišču uredi oz. namesti tudi prostor za 
počitek in druženje (klopi in mize) oziroma vsaj manjša površina naj 
bo tudi nadkrita za senco ali zavetje, pitnik in osvetlitev. 
Ob tem si velja ogledati kvalitetne vzore otroških tematskih igrišč, 
opremljenih z igrali iz naravnih materialov, tako v Sloveniji kot širše: 
vzorno - svet: 
https://www.nationalgeographic.com/travel/article/best-
playgrounds-around-world-family-travel 
senzorično:https://www.playlsi.com/en/commercial-playground-
equipment/freestanding-playground-equipment/sensory-play/ 
senzorično:https://www.miracle-recreation.com/blog/what-is-a-
sensory-playground/?lang=can 
tematsko:https://www.miracle-recreation.com/blog/how-to-choose-
a-theme-for-your-community-playground/?lang=can 
tematsko:https://www.playlsi.com/en/commercial-playground-
equipment/playground-filters/playground-themes/ 
vodno:https://www.timeout.com/new-york-kids/things-to-do/best-
fountains-and-sprinklers 
popularno:https://playworld.com/blog/most-popular-playground-
equipment-ranked/?lang=can 
grajsko:https://playworld.com/blog/how-to-design-a-castle-themed-
playground/?lang=can 
grajsko:https://www.themeparkinsider.com/flume/201410/4265/ 
grajsko:https://metrorecreation.com/five-great-themed-playground-
ideas/ 
vzorno - Berlin: 
https://www.visitberlin.de/en/blog/top-11-berlin-water-playgrounds 

https://www.nationalgeographic.com/travel/article/best-playgrounds-around-world-family-travel
https://www.nationalgeographic.com/travel/article/best-playgrounds-around-world-family-travel
https://www.playlsi.com/en/commercial-playground-equipment/freestanding-playground-equipment/sensory-play/
https://www.playlsi.com/en/commercial-playground-equipment/freestanding-playground-equipment/sensory-play/
https://www.miracle-recreation.com/blog/what-is-a-sensory-playground/?lang=can
https://www.miracle-recreation.com/blog/what-is-a-sensory-playground/?lang=can
https://www.miracle-recreation.com/blog/how-to-choose-a-theme-for-your-community-playground/?lang=can
https://www.miracle-recreation.com/blog/how-to-choose-a-theme-for-your-community-playground/?lang=can
https://www.playlsi.com/en/commercial-playground-equipment/playground-filters/playground-themes/
https://www.playlsi.com/en/commercial-playground-equipment/playground-filters/playground-themes/
https://www.timeout.com/new-york-kids/things-to-do/best-fountains-and-sprinklers
https://www.timeout.com/new-york-kids/things-to-do/best-fountains-and-sprinklers
https://playworld.com/blog/most-popular-playground-equipment-ranked/?lang=can
https://playworld.com/blog/most-popular-playground-equipment-ranked/?lang=can
https://playworld.com/blog/how-to-design-a-castle-themed-playground/?lang=can
https://playworld.com/blog/how-to-design-a-castle-themed-playground/?lang=can
https://www.themeparkinsider.com/flume/201410/4265/
https://metrorecreation.com/five-great-themed-playground-ideas/
https://metrorecreation.com/five-great-themed-playground-ideas/
https://www.visitberlin.de/en/blog/top-11-berlin-water-playgrounds


26 

 
 

vzorno - ZDA: 
https://www.earlychildhoodeducationzone.com/best-playgrounds-
in-america/ 
vzorno - Ljubljana: 
https://www.visitljubljana.com/en/visitors/in-focus/stories/5-kids-
favourite-playgrounds-in-ljubljana/ 
Evropa: 
https://www.tripadvisor.com/Attractions-g4-Activities-c57-t45-
Europe.html 

 

16. 

Maja Žunič 
Fabjančič 
902-0020/2024-265 
(pisna  pobuda) 

Več klopi v KS Šmihel 
Predlagam, da se v senci ob Šmihelski cesti namesti še dodatne 
klopi, da se lahko sprehajalci odpočijejo. Odsek od šmihelskega 
pokopališča do Lebanove ulice pogosto za sprehode uporabljajo tudi 
stanovalci Doma starejših občanov Novo mesto. Predvsem tisti, ki 
uporabljajo pripomočke za lažjo hojo in na ta način ohranjajo telesno 
kondicijo, morajo imeti več možnosti za vmesni počitek. Trenutno so 
klopi nameščene na koncu zelenega pasa ob šmihelskem 
pokopališču in na drugi strani na avtobusnem postajališču na uvozu 
v ulico Ob Težki vodi. Ostale klopi, ki niso neposredno ob Šmihelski 
cesti, niso dovolj dostopne za omenjene pešce, med katerimi so tudi 
gibalno ovirani. 

 

17. 

Maja Žunič 
Fabjančič 
902-0020/2024-266 
(pisna pobuda) 

Ozelenitev in tematska preureditev dela javnih igrišč za otroke 
Zelene površine močno vplivajo na kakovost naših življenj in na naše 
zdravje in so pomembne tudi z vidika blaženja posledic klimatskih 
sprememb in kakovostnega preživljanja prostega časa. 
Pomembnost zelenih površin v vsakdanjem življenju pogosto 
zaznamo šele, ko jih je v našem okolju premalo ali pa niso ustrezno 
urejene oz. dostopne. Otroška igrišča in drugi javno dostopni odprti 
prostori za igro in druženja otrok in mladih so obvezne javne odprte 
površine, ki jih mora imeti naselje z več kot 100 prebivalci. Vendar 
pa so ob spremenjenih klimatskih spremembah pogosto zaradi 
neposredne izpostavljenosti soncu nedostopne in neuporabne. 
Druga težava je povezana z neurejenostjo in dotrajanostjo igral, 
tretja težava pa z inovativnostjo igral (pomanjkanje tematskih in 
senzornih igral na ravni občine, npr. igrišče z vodo), ki 
spodbujajo ustvarjalnost, domišljijo, omogoča različne načine 
gibanja za različne starostne skupine.  Predlagam, da se izbere 5-6 
igrišč (seznam dostopen na: https://novomesto.si/mma/-
/2020071412275391/) in se jih celostno prenovi z inovativnimi igrali, 
zasenči z zasaditvijo dreves ter opremi s pitniki za vodo. Eno otroško 
igrišče pa bi bilo potrebno nadkriti s streho, da bo uporabno tudi v 
deževnih in zimskih dneh (preuči se tudi možnost umestitve pod 
drug obstoječi objekt, npr. most). 

 

18. 

Tomaž Levičar 
902-0020/2024-267 
(ustna pobuda) 

Obnova tržnice in vsakodnevna ponudba  
Kot je seznanjen bo objekt tržnice šel v prenovo. Ob tem pa je 
potrebna tudi skrb v zvezi s ponudbo na tej tržnici. V zadnjem 
obdobju je ta ponudba precej skromna. Ponudba se nekoliko širi 
samo ob petkih in sobotah, druge dni je pa ponudnikov malo ali pa 
so samo tisti, ki so stalno tam, se pravi mesnina. To je nasploh 
problem tržnic, ne samo novomeške in zato se postavlja vprašanje, 
kako kmete oziroma tiste, ki imajo neko ponudbo, ki sodi v ta prostor, 

https://www.earlychildhoodeducationzone.com/best-playgrounds-in-america/
https://www.earlychildhoodeducationzone.com/best-playgrounds-in-america/
https://www.visitljubljana.com/en/visitors/in-focus/stories/5-kids-favourite-playgrounds-in-ljubljana/
https://www.visitljubljana.com/en/visitors/in-focus/stories/5-kids-favourite-playgrounds-in-ljubljana/
https://www.tripadvisor.com/Attractions-g4-Activities-c57-t45-Europe.html
https://www.tripadvisor.com/Attractions-g4-Activities-c57-t45-Europe.html
https://novomesto.si/mma/-/2020071412275391/
https://novomesto.si/mma/-/2020071412275391/
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spodbuditi, da bi prihajali in da bi ta ponudba bila v mestu na 
razpolago. 

19. 

Tomaž Levičar 
902-0020/2024-268 
(ustna pobuda) 

Prostor pod Kandijskim mostom 

Prostor pod Kandijskim mostom, na Kandijski strani ob reki Krki, je 

postal zbirališče mladih in otrok, neke vrste kopalna točka, kjer se 

družijo, skačejo v  vodo in plavajo. Ker gre za atraktiven in zanimiv 

obrečni prostor, bi bilo primerno, da se ga nekoliko nadgradi glede 

na to, kar je bilo narejeno pred leti. Poleg tega so tam klopi, ki so 

uničene in najprej je potrebno storiti to, da se te klopi sanira oz. 

nadomesti z novimi. V drugem koraku pa je potrebno razmisliti, kako 

bi ta prostor, ki je dejansko lep in nudi zanimive poglede na mesto, 

opremiti na način, da bo še bolj zanimiv oz. da bo zanimiv še za 

koga drugega.  

 

20. 

Tomaž Levičar 
902-0020/2024-269 
(ustna pobuda) 

Julijin most in nevarne stopnice 

Julijin most ima na staromestni strani stopnišče, ki je narejeno zelo 

nenavadno in nevarno. Pobuda, da se stopnišče ponovno pregleda, 

predvsem z vidika varnosti in uporabnosti ter se nato opredeli, ali ga 

je treba morda spremeniti oz. sanirati. 

 

21. 

Tomaž Levičar  
902-0020/2024-270 
(ustna pobuda) 

Rudolfova pot  

Rudolfova pot obstaja že kakšnih 20 let. Vsako leto Pohodniško 

društvo Novo mesto organizira tradicionalen pohod. Tudi vmes se 

najdejo ljudje, ki jo prehodijo. V začetku, ko se je pot naredila, je bila 

ideja, da bo pot dobila tudi dodatne elemente v smislu informativnih 

oznak, usmerjevalnega sistema, počivališč, pitnikov itd. Pobuda, da 

se pripravi projekt opreme poti z elementi, ki take poti naredijo še 

vabljivejše.  

 

22. 

Marko  Dvornik 
902-0020/2024-271 
(ustna pobuda oz. 
vprašanje) 

Zahodna novomeška obvoznica 

Vprašanje oziroma pobuda, da občinska prava oziroma župan, 

prenese vprašanje oz. pobudo pristojni inštituciji v Ljubljani o tem,  

kaj se dogaja z Zahodno novomeško obvoznico. Že nekaj let se ne 

dogaja nič. In ta pobuda oziroma vprašanje naj se posvoji tudi pri 

svetnikih, ki pripadajo strankam vladne koalicije oz. da jih preko 

svojih strankarskih kanalov prenesejo do ministrice. Od občinske 

uprave oz. župana pa želi informacijo, kaj se s tem projektom 

dogaja, na kateri stopnji je, kaj lahko pričakujemo. Če pogledamo 

državni proračun ali nacionalni načrt razvojnih programov, se ta 

projekt vsako leto premakne za eno leto. Novomeščani ne smemo 

pristati na to, da smo glede gradnje infrastrukture povsem 

zapostavljeni.  

 

23. 

Duško Smajek 
902-0020/2024-272 
(ustna pobuda) 

Romska problematika 

Opozorilo na neurejene razmere, in sicer glede hoje otrok preko 

stare avtoceste na Otočcu, prosjačenja ter glede tega, da otroci ne 

hodijo v vrtec. Dogovorjeno je bilo, da bo policija zadeve kontrolirala 

in spremljala, pa se to ne izvaja. V naselju Žabjak - Brezje so 

podgane, smeti se ne odvažajo in se odlagajo v gozdu. V naselju je 

tudi uničen asfalt. 
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Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 

mesto, mag. Gregor Macedoni. 

 

24. 

Uroš Lubej 
902-0020/2024-273 
(pisna in ustna 
vprašanja) 

Dostop do stanovanjskih objektov ter zidanic v KS Mali Slatnik 

– območje Nove Gore 

Opozorilo na nezavidljiv položaj ljudi, ki živijo na območju Nove Gore 

(k.o. Smolenja vas 1481, parc. št. 184/6, 183/4, 182/1 itd. oziroma 

hišne številke Petelinjek 1, Petelinjek 3 itd.) na območju KS Mali 

Slatnik. Krajani tu živijo v stanovanjskih objektih, ki imajo veljavna 

gradbena dovoljenja in plačane vse prispevke. Nekaj je tudi zidanic 

in drugih parcel. Celotno območje Nove Gore nima ustreznega 

cestnega dostopa do stanovanjskih hiš.  

Situacija je kompleksna, saj je občinska cesta že leta v neuporabi, 

zaraščena in tudi nekategorizirana (vendar v lasti mestne občine). 

Krajani so prisiljeni uporabljati gozdno pot, ki pa delno poteka prek 

zasebnih parcel in jo občasno urejajo »na črno« in na lastne stroške. 

Tovrstna rešitev se jim ne zdi rešitev, saj je, kot je razvidno, v resnici 

nelegalna.  

Situacijo sem si ogledal na terenu. S svojim vozilom sem se skušal 

zapeljati po navedeni gozdni poti, vendar sem se bil prisiljen po 10 

metrih vožnje obrniti, saj sem se bal, da bi na svojem vozilu povzročil 

poškodbe.  

Krajani imajo zaradi navedenega številne težave. Pričajo, da prihaja 

do okvar njihovih vozil, imajo težave z dostopom do poštnih storitev, 

dobavitelji kurilnega olja za ogrevanje ne želijo dostavljati goriva na 

lokacijo, tudi drugi izvajalci storitev ne želijo/ne morejo priti na 

območje, saj je cesta, še posebej v zimskem času in po neurjih 

izrazito težko ali celo neprevozna. Pozimi so težave s pluženjem. 

Krajane skrbi, kaj bi se zgodilo v primeru hujših zdravstvenih težav 

katerega izmed tu stanujočih itd.. 

Občinska uprava je bila sicer s strani enega izmed krajanov že 

obveščena o težavi. Občinska uprava je usmerila krajana v uporabo 

»nelegalne« gozdne ceste (na kateri izrecno piše »uporaba na 

lastno odgovornost), ki je občina ne more/ne sme urediti oziroma 

vzdrževati. Situacijo je skušala na dobronameren, vendar seveda 

začasen način reševati tudi krajevna skupnost.  

Župana in občinsko upravo sprašujem naslednje:  

1. Ali in kako lahko Mestna občina Novo mesto pristopu k reševanju 

navedene problematike? Kakšne so zakonske obveznosti, ki jih ima 

občina do krajanov.  

2. Ali in kako je situacija rešena v prostorskih načrtih? Ali prostorski 

načrti predvidevajo dostop do objektov in na kakšen način je to 

urejeno?   

3. Ali lahko krajani v doglednem času računajo na dolgoročno in 

legalno rešitev problematike (se pravi po cesti, ki bi potekala po 

veljavnih in kategoriziranih občinskih cestah)?  

4. Kaj bi bilo potrebno storiti, da bi se za omenjene krajane našla 

dolgoročna, legalna rešitev, se pravi cestni dostop, ki je primerljiv z 

dostopi, ki jih ima do svojih stanovanjskih objektov velika večina 

občanov naše mestne občine?  

Pobuda, da se poišče dolgoročno rešitev navedenih težav.  
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25. 

Uroš Lubej 
902-0020/2024-274 
(ustno vprašanje) 

Uporaba koles z motorjem oziroma motorjev na površinah, ki 

so primarno namenjena kolesarjem in pešcem 

Uporaba koles z motorjem oziroma motorjev na površinah, ki so 

primarno namenjena kolesarjem in pešcem na peščenih pešpoteh 

ob Krki, novih in starih brveh pa tudi po Glavnem trgu. Tega prometa 

z motorji je vedno več. Včasih je vse skupaj tudi nevarno in 

vprašanje, ali je to sploh dovoljeno ali ni. Če to ni dovoljeno, potem 

bi morali kaj narediti na ozaveščanju in tudi na kaznovanju. 

 

26. 

Uroš Lubej 
902-0020/2024-275 
(ustno vprašanje) 

Narodni dom in njegova vsebina 

Vprašanje glede vsebine oz. načrta z Narodnim domom? Kaj se bo 

dogajalo v Narodnem domu oz. kako se bo definiralo vsebino, 

programe itd. v Narodnem domu? 

 

27. 

Uroš Lubej 
902-0020/2024-276 
(pisna pobuda) 

Redno objavljanje vabil in zapisnikov svetov krajevnih 

skupnosti na spletni strani MO NM 

Občinska uprava Mestne občine Novo mesto naj pozove svete 

krajevnih skupnostih, da naj pri sestavi in objavi vabil in zapisnikov 

sej sveta krajevnih skupnosti dosledno upoštevajo Odlok o nalogah 

in financiranju krajevnih skupnosti v Mestni občini Novo mesto (DUL 

št. 12/17), ki določa, da je potrebno javno objaviti tako vabila kot 

zapisnike sej svetov krajevnih skupnosti. Nadzorni odbor MO NM je 

pri nadzoru nad delovanjem sveta KS Bršljin ugotovil, da delovanje 

sveta KS Bršljin, ki se nanaša na vabila in zapisnike o delu KS, ni 

potekalo v skladu s 16., 17. in 18. členom sprejetega odloka. Po 

pregledu spletne strani ugotavljajo, da je tovrstna nedoslednost pri 

delovanju krajevnih skupnosti prej pravilo kot izjema. Kar 13 svetov 

KS na spletni strani mestne občine ne objavlja vabil in zapisnikov o 

svojem delovanju. Zato je na mestu predlog, ki občinsko upravo 

zadolžuje, da s posebnim dopisom opozori svete krajevnih skupnosti 

na omenjena določila o delovanju sveta KS in jih pozove k njihovemu 

doslednemu upoštevanju.   

 

28. 

mag. Adolf Zupan 
902-0020/2024-277 
(ustna pobuda) 

Primerna uporaba poti v Ragov logu 

Pobuda se nanaša na primerno uporabo poti v Ragovem logu, kjer 

so številni uporabniki, med njimi tudi skupine otrok iz vrtca, zdaj v 

počitniškem času pa tudi razne druge skupine otrok. Po poti se 

vozijo kolesarji in motoristi. Prometa je zelo veliko in predpostavlja, 

da je to prepovedano. Pobuda, da se preuči, kako bi pot označili, 

predvsem na vstopih v Ragov log. Morda bi se lahko namestila tudi 

kakšna fizična prepreka, da se prepreči dirkanje z motorji po 

Ragovem logu.  

 

Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 

mesto, mag. Gregor Macedoni. 

 

29. 

Silvo Mesojedec 
902-0020/2024-278 
(pisno vprašanje) 

Tožbe občine in proti občini 

Prejel je informacije o raznih sodnih postopkih, tako s strani občine 

kot proti njej. Vprašanje, koliko tožb je bilo vloženih s strani občine v 

času županovanja g. Macedonija in koliko jih je bilo vloženih proti 

občini. Želi poimenske podatke ter tudi rezultate le teh. Ravno tako 

kakšen je finančni rezultat sodnih sporov. 
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30. 

Silvo Mesojedec 
902-0020/2024-279 
(pisno vprašanje) 

Komunalni prispevek podjetnikov na Livadi 

Podjetniki na Livadi so zaradi zaračunanega komunalnega 

prispevka zoper občino vložili tožbe. Po informacijah naj bi občina 

vračala vplačane zneske podjetnikom. Kaj je razlog tega, saj sodni 

postopki še niso zaključeni? 

 

31. 

Silvo Mesojedec 
902-0020/2024-280 
(pisno vprašanje) 

Sistem za izposojo koles GoNm 

Na spletni strani občine je še vedno logo sistema za izposojo koles 

GoNm, čeprav izposoja že nekaj časa ni mogoča. Kakšne aktivnosti 

vodi občina za ponovno vzpostavitev izposoje koles in kdaj se lahko 

pričakuje realizacijo ? 

 

32. 

Silvo Mesojedec 
902-0020/2024-281 
(pisno vprašanje) 

Zelena puščica za zavijanje v desno 

Novembra 2023 je bila dana pobuda za namestitev zelene puščice 

za zavijanje v desno pri Mercator centru na Ljubljanski cesti. 

Odgovor na ponovljeno pobudo decembra je bil: Na nosilni drog 

semaforske naprave bomo ob semaforski glavi, v višini rdečega 

svetlobnega dajalnika namestili prometni znak 2444 – vožnja desno 

ob rdeči luči. To še do danes ni realizirano. Kakšen je vzrok? 

 

33. 

Srečko Vovko 
902-0020/2024-282 
(pisno vprašanje) 

Sistem za izposojo koles GoNm 

Zakaj sistem za izposojo koles v MO Novo mesto od lanskega 

novembra ne deluje? V občini Dolenjske toplice ta sistem nemoteno 

deluje. Koliko plača MO NM na leto koncesionarju za upravljanje 

sistema? 

 

34. 

Srečko Vovko 
902-0020/2024-283 
(pisno vprašanje) 

Rekreacijske površine na Loki 

Že dalj časa občani opozarjamo na zanemarjenost rekreacijskega 

centra na Loki. Upravljalec se ne zmeni na opozorila o nepokošeni 

travi, pregnitih deskah na klopeh, odstranjeni in zviti ograji ob bregu 

reke Krke in ob cesti na Loko, neizpraznjenih kontejnerjih in koših 

za smeti, polomljenem pitniku za vodo in nasmetenih športnih 

površinah. Zakaj MO NM ne ukrepa in dovoljuje to sramoto? 

 

35. 

Srečko Vovko 
902-0020/2024-284 
(pisno vprašanje) 

Požar na Golušniku 

Prejšnji teden je na Golušniku gorel kmetijski objekt in gasilci so 

ostali brez vode okoli 30 minut. Zaradi preslabega pretoka vode na 

vodovodnem omrežju Ždinja vas in Kamenje gasilci niso dobili dovolj 

vode, kljub temu, da so izpraznili okoliške privatne vodohrane 

(štirne), so morali polniti vodo iz hidranta pri trgovini Hofer v Bučni 

vasi. Kaj bo MO NM naredila, da ne bo prihajalo do takih blamaž pri 

gašenju imovine? Svetniška skupina SD Novo mesto meni, da je 

treba pristopiti k posodobitvi vodovoda na tem območju in izgradnji 

vodovodnega omrežja Kamenska Gora Golušnik in Trška gora, kajti 

tu niso samo zidanice, temveč tudi kmetijski in stanovanjski objekti. 

 

36. 

Srečko Vovko 
902-0020/2024-285 
(pisna pobuda) 

Hidrantne omarice v KS Otočec 

Pobuda za postavitev hidratnih omaric v KS Otočec v odročnih 

vaseh, kjer so manjša naselja urejena z hidrantnim omrežjem. 
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Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  

 

Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje.  

 

Župan je sejo zaključil ob 18.06 uri.  

 

Seja je tonsko posneta. 

 

 

Zapisala:         

Maja Gorenc l.r.                                                                                Mag. Gregor Macedoni l.r. 

višja svetovalka                                                                                              župan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prilogi: 

- predlog svetniške skupine Solidarnost za dodatni sklep k predlogu Sklepa o določitvi 

cen programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo Mestne občine Novo 

mesto (Priloga 1), 

- predlog svetniške skupine Solidarnost za dodatni sklep k gradivu Nadzornega odbora 

Mestne občine Novo mesto (Priloga 2). 



Priloga 1 

Spoštovani,  

v imenu svetniške skupine Solidarnost vlagam predlog dodatnega sklepa k Predlogu Sklepa o 
določitvi cen programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo Mestne občine Novo 
mesto. 

Predlog dodatnega sklepa se glasi:  

"Občinska uprava naj do naslednje seje občinskega sveta preuči zakonske možnosti in prakse 
drugih občin na področju financiranje predšolske vzgoje. Do naslednje seje naj občinska 
uprava  pripravi nov predlog o določitvi cen vrtcev, s katerim bo tudi Mestna občina Novo mesto 
uvedla draginjsko subvencijo ter s tem omilila finančni vpliv dviga cen na starše."  

Obrazložitev sklepa bom podal na seji.  

Prosim vas za ustrezno objavo na spletnih straneh Mestne občine Novo mesto.   

 

 

--  

Lep pozdrav,  

Uroš Lubej, 

vodja svetniške skupine Solidarnost 

 



Priloga 2 

Pozdravljeni,  

posredujem dodatni predlog še k gradivu nadzornega odbora. Prosim, če ga lahko posredujete v 
obravnavo občinskemu svetu.  

 

PREDLOG DODATNEGA SKLEPA H GRADIVU NADZORNEGA ODBORA 

  

Predlog dodatnega sklepa:  

Občinska uprava Mestne občine Novo mesto pozove svete krajevnih skupnostih naj pri sestavi in 
objavi vabil in zapisnikov sej sveta krajevnih skupnosti dosledno upoštevajo Odlok o nalogah in 
financiranju krajevnih skupnosti v Mestni občini Novo mesto (DUL št. 12/17), ki določa, da je 
potrebno javno objaviti tako vabila kot zapisnike sej svetov krajevnih skupnosti.  

  

Obrazložitev:  

Nadzorni odbor MONM je pri nadzoru nad delovanjem sveta KS Bršljin ugotovil, da delovanje sveta 
KS Bršljin, ki se nanaša na vabila in zapisnike o delu KS, ni potekalo v skladu s 16., 17. in 18. 
členom sprejetega odloka. Po pregledu spletne strani ugotavljamo, da je tovrstna nedoslednost 
pri delovanju naših krajevnih skupnosti prej pravilo kot izjema. Kar 13 svetov KS na spletni strani 
mestne občine ne objavlja vabil in zapisnikov o svojem delovanju. Zato je na mestu predlog, ki 
občinsko upravo zadolžuje, da s posebnim dopisom opozori svete krajevnih skupnosti na 
omenjena določila o delovanju sveta KS in jih pozove k njihovemu doslednemu upoštevanju.   

  

Lep pozdrav,  

Uroš Lubej 

Član Občinskega sveta, Solidarnost 

 


